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Onderwerp: Mijn 
reactie 

op 

de 

gepresenteerde 
ideeën, 

dd. 13 december in De Bron in Enter: 

Geachte 
heer, mevrouw, 

Hierbij 
een aantal 

opmerkingen 
en 

aanbevelingen 
van 

mijn 
kant naar 

aanleiding 
van 

jullie gepresenteerde ideeën, 
dd. 

13 december 
in 

De Bron 
in 

Enter: 

= . 

De Bornerbroekseweg is 
een zeer drukke 

weg, 
een 

belangrijke transitweg 
vanuit Nijverdal, Rijssen 

en 

Enter, 
naar 

Almelo, Hengelo, 
Enschede. Het wordt 

in 
de toekomst alleen maar drukker 

‚In het 
gepresenteerd plan, 

zal de auto-toevoer van- en naar de 
school, volledig via 

de 
Bornerbroekseweg 

plaatsvinden. 
De 

Bornerbroekseweg 
zal extra zwaar belast 

worden, 
als 

breng 
en haalfunctie. 

Je 
kunt 

mijns inziens, 
de te verwachte 

problemen niet oplossen 
met snelheid remmende 

maatregelen. 

Er 
bestaat een 

grote 
kans dat de 

Sportlaan gebruikt gaat 
worden als 

sluiproute. 
Daar moet men wel voor 

zorgen 

dat dat 
niet 

kan 
plaats 

vinden. 

‚De 
Entergraven 

en de 
vijver 

de Lee hebben een 

aantrekkingskracht op (kleine)kinderen, 
met alle 

gevaren 
van 

dien! 

‚De 
maatregen 

die 

door jullie deskundigen zijn gepresenteerd 
zal 

mijns 
inziens leiden tot: 

a. 
Door 

de snelheid te 

verlagen 
naar 

30 
km 

per 
uur wordt het 

erg 
druk 

op 
de 

Bornerbroekseweg. 

b. Veel irritatie 
bij 

de 
weggebruikers. 

c. 

Moeilijk 
voor de kinderen om de 

Bornerbroekseweg 
over te steken. 

No 

de 

ui 

DN 

Conclusie en aanbeveling: 

e 

Het is een totaal 
onzinnig 

en onrealistisch 
plan!! 

o 

Het 
project 

wordt veel te 
duur, 

het 
loopt 

helemaal 
uit 

de klauwen. 

o 
De 

verkeersafhandeling 
is zeer 

moeilijk 
en 

onveilig. 

o 

Voor 
de school 

gebouwd is 
duurt het 

nog 
vele jaren, 

(bestemmingsplan wijziging, kunstgrasveld 

verplaatsen, 
te verwachten bezwaarschriften en 

procedures) 
daar kunnen de scholen niet 

op 
wachten. 

o 

De Enterse bevolking is 
in 

grote 
meerderheid er 

op tegen. 

o 
Het is een 

prestigeproject geworden. 

o 

De 
meeste 

politieke partijen 
hebben inmiddels ook hun 

bedenkingen 
of 

zijn 
er faliekant 

op tegen! 
! 

Mijn 
advies 

e 

Beter 
ten halve 

gekeerd 
dan ten hele 

gedwaald 

e 

Nieuwbouw of renovatie 
op 

de bestaande 
plaatsen 

e 

Neem 
de 

moeite 
en 

vraag 
via 

een 

enquête 
wat de 

Enterse bevolking 
ervan vindt. 

Met vriendelijk groet, 

(geanonimiseerd)


